
Protokół

z kontroli kompleksowej przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim w dniu 13 października 2021r.
w Centrum Kultury i Sztuki w Sępólnie Krajeńskim.

1. Kontrolę przeprowadziła Komisja Rewizyjna w składzie:

1)
2)
3)
4)
5)
6)

Artur Juhnke - Przewodniczący Komisji;
Lucyna Pająk - Zastępca Przewodnicz4cego Komisji;
Zdzisław Grzeca - Członek Komisji;
Leszek Kąkol - Członek Komisji;
Robert Sieg - Członek Komisji;
Barbara Szlezer - Członek Komisji.

l

1. Podmiot kontrolowany - Centrum Kultury i Sztuki w Sępólnie Krajeńskim ul.
Kościuszki 4. Czynności kontrolne zostały dokonane przy udziale Dyrektora CKiS Pani
Julity Maciaszek.

2. Kontrola rozpocze;ła się w dniu 13 października 2021r. o godz. 13.00. i zakończyła w
tym samym dniu o godz. 14.00.

3. Zakreas kontroli - funkcjonowanie bieżącej działalności Centrum Kultury i Sztuki.

Dyrektor Centrum Kultury i Sztuki poinformowała, że działalność tej instytucji została zawarta
w przedłożonym sprawozdaniu (sprawozdanię stanowi załącznik do niniejszego protokołu).
Wspomniała, że pozyskano dofinansowanie z Powiatowego Urzędu Pracy z funduszu wsparcia
dla pracodawców na szkolenia pracowników, było dofinansowanie na mapy etnograficzne
Iłowa i Lutowa, jest złożony nowy projekt, planuje sia mapy Wałdowa, Włościborza i Skarpy.
Były także projekty w partnerstwie z OPS, gdzie zorganizowano trzy duże pikniki rodzinne. Z
projektu pisanego wspólnie z gminą zrealizowano videomaping na kościele, była bitwa na dwie
patelnie, oraz pokazy historyczne. Plusem jest bardzo duże uczestnictwo w sekcjach, około 250
dzieci, jest to chyba potrzeba ruchu po pandemii. W Lutowie działają dwa zespoły Lutowianie
i Modraki. Poinformowała, że rozważa się utworzenie w Lutowie w pomieszczeniu po artiku
coś na kształt izby tradycji, jest tam rozwinięty haft krajeński. Pani Szlezer zasugerowała
również rozważenie powstania chaty krajeńskiej, bo najbliższe muzeum jest w Złotowie. Pan
Grzeca powiedział, że w Sępólnie Krajeńskim jeszcze kilka lat temu był dom kryty strzechą,
szkoda, że wtedy nie doszło do takiego przedsięwzięcia. Pani Szlezer zapytała, czy były jakieś
środki z funduszu covid - 19. Dyrektor CKiS odpowiedziała, że z funduszu wsparcia kultury
było sześć projektów, gdzie zorganizowano koncerty m.in. koncert noworoczny, na święto
sołtysów, na dzień dziadka i babci, także były ulgi w ZUS. Z drobniejszych inwestycji udało
się zrobić bramę w WOK w Wałdowie wraz z chodnikiem, a w WOK w Lutowie zrobiono
elewację, z konieczności także wymieniono tam kocioł, %dzie teraz opalany peletem.
Problemem jest pozyskiwanie czynszy za mieszkania w WOK w Wałdowie, są opóźnienia w
płatnościach. Pan Juhnke zapytał o plany na przyszłość. Dyrektor CKiS odpowiedziała, że
będzie koncert Magdy Umer, 1l listopada zorganizowana zostanie część artystyczna z okazji
Swięta Niepodległości po%czona z otwarciem zrewitalizowanego Placu Wolności, w grudniu
odbędzie się Dzień adwentowy. Pani Pająk zapytała, ile osób skorzystało z oferty internetowej
CKiS. Dyrektor CKiS odpowiedziała, że było to około 61 tysięcy osób. Pan Juhnke zapytał,
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czy Dyrektor CKiS ma pomysł na molo, tak aby funkcjonowało cały rok. Dyrektor CKiS
odpowiedziała , że to raczej kwestia rekreacji. Pan Grzeca zapytał o problemy. Dyrektor CKiS
odpowiedziała, że przede wszystkim chodzi o czynnik ludzki, trzeba wszystko odbudowywać
po pandemii, ponadto brakuje osób do pracy w kulturze. Komisja poruszyła temat WT)łYWóW Z
wynajmu świetlic wiejskich, Komisja zwróci się o informację w zakresie zasaa wynajmu
świetlic wiejskich i wpływy z tego tytułu od 20l9r.

Komisja, po przeprowadzeniu kontroli, w szczególności po zapoznaniu się z
przedłożonym sprawozdaniem oraz wyjaśnieniami Dyrektora CKiS nie stwierdziła
nieprawidłowości w działalności tej instytucji. Wobec powyższego nie wypracowano źadnych
wniosków i zaleceń.

Komisja Rewizyjna w składzie:

1. Artur Juhnke - Przewodniczący

2. Lucyna Pająk - Zastępca Przewodniczącego

3. Zdzisław Grzeca - Członek

4. Leszek Kąkol - Członek
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5. Robert Sieg - Członek

6. Barbara Szlezer - Członek
%

protokołował :
omasz Dix
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